



Protokoll styrelsemöte 2010-10-06 kl. 19:00

Närvarande är Daniel Simmons, Marcus Lindberg, Per Arnsäter, Peter Arnemo, Shimeng Zhou, Anton Severin, Andreas Björklund, Egil Martinsson, Stina Bergman, Amalia Vinogradova, Lisa Lindqvist och Nanna Rask. Frånvarande är Cornelia Edblad.

1. Öppnande av mötet

Mötet öppnades klockan 19.16.

2. Val av sekreterare (1) och justerare (2)

Nanna valdes till sekreterare och till justerare valde Daniel och Anton.

3. Godkännande av kallelseförfarandet

Kallelsen kom ut mer än tre dagar i förväg och godkännes således.

4. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkännes. Övriga frågor: Per och Peter, Shimeng (2), Andreas, Daniel och Marcus (5).

5. Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll är färdigskrivet och justerat men behöver skrivas under och komma upp på hemsidan.

6. Rapporter från styrelseledamöterna om pågående aktivitet inom respektive område

Redaktörer: Deltog över 20 personer på senaste mötet. Tre frivilliga har visat intresse för att arbeta med webbtidningen. Man har dessutom nu bestämt tema för nästa nummer.

Aktivietsansvarig: Filmsöndagen blev lyckad med många deltagare. Hädanefter kommer det vara filmsöndag varannan vecka (från och med 3 oktober). Haft möte inför arbetsmarknadsminglet med UPS. Nästa onsdag är första träffen för bokcirkeln. Diskuterat med Radion om att ha någon informell fest tillsammans nästa termin. Malin och Amanda har visat intresse för att anordna en UF fest denna termin.

Radioansvarig: Arbetet med radiogruppen fungerar bra. Senaste mötet var det många deltagare. Man har börjat arbeta med en trailer och även arbetat med marknadsföring.

Informationsansvariga: Fått affischeringsplats på Engelska Parken och en tavla på Dag Hammarskjölds biblioteket.

Programsekreterare: Det är spikat att FN:s polischef kommer den 22 november. Det var många som deltog på senaste mötet. Man har noterat att frågor som rör Ryssland verkar dra mycket folk.

Kassör: Har bokfört.

Reseansvarig: Har biljettsläpp nu på söndag. Fått en positiv respons från bland annat borgmästaren och en lobbyistorganisation. Igår beslutades att nästa resa kommer att gå till Rom med temat pressfrihet. Några förslag på den tredje resan är: Thailand, Etiopien, Mexico och Venezuela.

Medlemssekreterare: Registrerat medlemmar och skrivit nyhetsbrev. Medlemsregistret fungerar igen som det ska. Har dock haft problem med att registrera utbytesstudenter, eftersom inte alla har fått tillfälliga svenska personnummer.

Ordförande och Vice ordförande: Förberett inför UFS årsstämma. Arbetat med Folke Bernadotte bidragsansökan som ska vara inne 20 oktober. Intervjuat webb-tvämbetspersoner. Fixat med städning av lokalen.

7. Firmatecknare för Swedbankkontot

Styrelsen beslutar att göra kassör Amalia Vinogradova (871014-7466) till firmatecknare med full behörighet att teckna föreningens konto i Swedbank (8381-6, 903 59 1111).

8. Att ge UMUN tillgång till Swedbankkontot

Styrelsen beslutar att ge Tina Johansson (860916-0224) samt Malin Bergwik (890602-4040), i egenskap av projektledare för UMUN 2011, tillgång till internetbanken hos Swedbank avseende konto 8381-6, 903 59 1111 under innevarande verksamhetsår, 2010/2011.

9. Inadjungering av Gustav Gerell

Styrelsen beslutar att inadjungera vår UFS-representant Gustav Gerell till mötet.



Gustav Gerell ansluter till mötet kl. 19.41

10. UFS information

Gustav informerar om vad som händer i förbundet. Han meddelar att det vore kul om fler kan delta på årsstämman. Frågor som kommer att tas upp och beslutas om på årsstämman diskuteras. Vi bör fundera över om vi anser UF som en ungdomsorganisation eller inte och diskutera visioner om vad UF bör vara. Vi behöver en ny UFS-representant. Alla bör försöka marknadsföra posten. Man väntar på beslut från Forum Syd och även beslut angående Statsbidraget.

Gustav Gerell lämnar mötet kl. 20.02

11. Tillsättning av aktivitetsämbetsperson

Styrelsen beslutar att tillsätta Mikaela Holmberg till posten som aktivitetsämbetsperson för verksamhetsåret 2010-2011.

12. Tillsättning av programämbetsperson

Styrelsen beslutar att tillsätta Hedvig Lundström till posten som programämbetsperson för verksamhetsåret 2010/2011.

13. Tillsättning av webb-tvämbetsperson

Styrelsen beslutar att tillsätta Henrik Ljung och Manuel Timane till posterna som webb-tvämbetspersoner för verksamhetsåret 2010-2011.

14. Tillsättning av internationella sekreterare

Styrelsen beslutar att tillsätta Richard Hede och Sarah McCullough som internationella sekreterare för verksamhetsåret 2010/2011.

Adjungerar för paus kl. 20.21

Mötet återupptas 21.01

15. Tillsättning av fotoämbetspersoner

Styrelsen beslutar att tillsätta Gustav Gidenstam, Niklas Barke och Martha Edebol till fotoämbetspersoner för verksamhetsåret 2010/2011.

16. Marknadsföra föredrag och andra aktiviteter via sms?

Styrelsen diskuterar frågan om marknadsföring av exempelvis föredragen via sms. Egil presenterar den information han tagit reda på vad gäller sms utskicken. Man har varit i kontakt med en person från UFS som gärna hjälper till med detta. Kostnaden är 60 öre per sms. Det behöver ses närmare på den totala kostnaden och budgeten. Förslagsvis skickar man ut ett sms i veckan innehållande kommande veckans föredrag. Prenumerationen kan avslutas när som helst. Vi behöver kolla upp om tjänsten går att nollställa varje år. Så att antalet "prenumeranter", och därmed kostnaden för oss, inte blir för hög. Behöver även undersöka så att det inte blir några roaming kostnader.

17. UF-kickoff i januari/februari?

Styrelsen är överens om att man vill anordna något, men är inte helt säkra på vad. Förslagsvis någon sorts bankett. Då detta kräver en del arbete och planering bör man kolla om det finns någon som är intresserad av att ansvara för en sådan tillställning, exempelvis någon i aktivitetsgruppen. Styrelsen diskuterar om festen då inte ska vara enbart för medlemmar utan att man även ska bjuda in olika institutioner, Dag Hammarskjöld stiftelsen med flera.

18. Kortläsare på dörren till UF-lokalen

Styrelsen diskuterar förslaget om en kortläsare till UF-lokalen. Kassören meddelar att man har råd med en kortläsare. Styrelsen beslutar att ett per capsulum beslut ska göras inom en snar framtid. Under diskussionen kommer vi in på en avstickande fråga, nämligen; behövs någon policy för när man transporterar kassan tillbaka till lokalen efter föredrag? Det kan kännas obehagligt att ensam bära på den, så vid behov så bör andra kassaansvariga följa med. I så fall bör även denna få betald mat på eftersnacket.



19. Nästa styrelsemöte samt fikaansvar

Nästa styrelsemöte bestäms till tisdagen den 2 november kl. 18.00. Egil är fikaansvarig.

20. Övriga frågor

Per och Peter: Ska testa att ha en person ansvarig för webbtidningen. En uppföljning om hur detta gått ska göras nästa termin.

Shimeng: En fråga stryks. Tar upp förslaget om att gå på bio tillsammans. Förslaget uppskattas och styrelsen diskuterar även andra framtida aktiviteter för att lära känna varandra och de nya ämbetspersonerna.

Andreas: Tar upp frågan om UF ska byta sin facebookgrupp till en fanpage. Andreas ska försöka göra det. Nanna ska sedan skicka ut information om bytet via nyhetsbrevet.

Daniel och Marcus:

- Ämbetspersonerna ska kontakta Daniel så att de kan få passerkort till lokalen. Dessutom behöver deras e-post adresser kopplas till mailen.
- Alla bör försöka marknadsföra för UFS-representant posten.
- Stådschema ska komma upp nästa vecka. Stådsansvarig är då även ansvarig för köket. Man kan byta emellan varandra som det passar.
- Det finns nu ett eget fack i lokalen för "inkommande post" där man ska lägga posten.
- En påminnelse ges om att blanketter till folkuniversitetet ska börja lämnas in omgående.

21. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 21.59

Nanna Rask, sekreterare

Daniel Simmons, justerare

Anton Severin, justerare